

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

Verslag bestuursvergadering 21 mei 2024 om 19.30 uur in de Kruisdam

Aanwezig: Jaap Diepeveen, Bert vd Broek, Joost Nachbahr

Aankomend bestuursleden: Alie van Luijk, Jill Kaercher, Marjolein van Houten, Paul Peter Lindner

Afwezig: Rob de Graeve en Cees Kuijlaars

1. Welkom en Agenda
2. Verslag van de vorige vergadering dd. 7 mei jl. (reeds in bezit en hierbij)
Met enkele kleine naamcorrecties geaccordeerd
3. Uitvoeringsagenda Wonen in de Meent.
Herbert Kwak is als voorzitter van de werkgroep Wonen in de Meent aanwezig.
Helaas kan de portefeuillehouder Cees Kuijlaars er niet bij zijn.
 - a. Op 13 mei werd een mail ontvangen van de gemeentelijk adviseur Wonen waarin de geplande wijkbijeenkomst van 9 juli werd afgemeld en waarin werd gerefereerd aan de bijeenkomst van de klankbordgroep op 27 mei. Deze mail riep een aantal vragen op.
 - b. Op de 13 mei heeft de werkgroep wonen in de meent een notitie gepubliceerd met Uitgangspunten voor de opstelling van de Uitvoeringsagenda Wonen in de Meent
 - c. Daarnaast werd een uitnodiging van de gemeente ontvangen voor “Deelnemers aan het wijkoverleg Zorg & Welzijn” voor een toelichting op de Uitvoeringsagenda Wonen in de Meent en de melding
 - Herbert licht toe hoe het project verloopt en wat de commissie gedaan heeft. Zij vonden het nodig om de uitgangspunten nog eens aangescherpt op papier te zetten. Op een vraag over afstemming met het bestuur wordt aangegeven dat het hier niet nieuwe maar bestaande punten betrof. Voor de toekomst wordt gevraagd wel aandacht te hebben voor die afstemming.
 - De gemeentelijke mail roept de veronderstelling op dat er intern binnen de gemeente of met partners (Welke) al keuzen zouden zijn gemaakt en worden besproken, waarvan wij vinden dat cruciale keuzen primair in overleg met (evt. vertegenwoordigingen van) de wijkbewoners (cq. de werkgroep en/of de klankbordgroep) moeten worden besproken en gemaakt. Dat zal punt van aandacht zijn.
 - De bijeenkomst van de klankbordgroep op de 27^e moet dan ook geen bijeenkomst van mededelingen en voldongen feiten zijn. Indien dat wel zo is zullen wij op de rem moeten.
 - Er komt wordt ook nog een bijeenkomst met zorginstanties uit de wijk gepland. Lijkt niet alleen ter informatie bedoeld. Er wordt ook om ideeën en suggesties gevraagd. Op zich prima, zeker vanuit oogpunt wonen & zorg. Daarbij wordt wel aangetekend dat uiteindelijke keuzen primair gebaseerd moeten zijn op de inbreng en opvattingen vanuit wijkbewoners.

Het bestuur wil graag geïnformeerd blijven over de resultaten van deze bijeenkomsten. Indien die niet bevredigend zijn kan er alsnog actie ondernomen worden.
4. Mededelingen.
Terugkoppeling over de bijeenkomst “nieuwe concept-regelingen” dd. 16 mei.
Aanwezig waren onzerzijds Jaap, Rob en Paul Peter. Er werd in de bijeenkomst een (beknopte) toelichting op die regelingen gegeven. Van diverse kanten werd gereageerd dat dit geen vorm van inspraak kan zijn. Dát vereist nl. dat de concepten van de regelingen tijdig beschikbaar zijn en bestudeerd / intern besproken kunnen worden. Toegezegd is dat de concept-regelingen alsnog zullen worden toegezonden.

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

Opgemerkt wordt dat er steeds nieuwe generieke regelingen komen, terwijl er anderzijds gestreefd zou worden naar maatwerk, waar de situatie regelmatig om vraagt (gemeentelijke visie “Wij zijn Hilversum” – Sterke Buurten). Dat wringt. We zien de consequentie bijvoorbeeld aan de regeling mbt. dagopvang.

Om mbt deze regelingen nog invloed uit te oefenen zal Jaap met Rob afstemmen om begin juni overleg met de accounthouder te hebben, aangezien de regelingen voor 1 juli door B&W zullen worden vastgesteld. Paul Peter wijst er op dat het ambtelijk traject waarschijnlijk al verder is in de voorbereiding van besluitvorming.

5. Ingekomen – uitgaande Mail

Ingekomen mail in principe ter kennisname.

Als iemand er een voorstel aan wil verbinden dan graag volgende vergadering met voorstel terug.

- a. Van René Rovers: laatste versie van het Handboek Meentmobiel
Op de laatste bladzijde de laatste info en lopende kwesties.
Op dit moment zijn aantal zaken nog in behandeling. Komt een volgende vergadering ter besluitvorming terug.
- b. Mail van Cees aan aan mevr. Den Besten van Gouden dagen dd. 17-05-24 met aantal vragen over verzekeringen ed. Meentmobiel. Het vanochtend binnengekomen antwoord biedt nog niet veel soelaas. Vervolg uitwerking verder aan Cees en Rob.
- c. Van LSA: wo. Kennissessie goed bestuur. Voor kennisgeving
Link: [De rol van gemeenschappen in de gezondheidszorg | Werven van nieuw personeel \(mailchi.mp\)](#)
- d. Van de Commissie Wijkbeheer met uitnodiging voor vergadering van donderdag 16-05-2024 (nr47). Daar is Cees heen geweest. Verslag volgende keer.
- e. Reactie van Peter Schoemaker op mail van Jaap D inzake Poster. Voor kennisgeving
- f. 2 berichten van het Oranjefonds. 2 Links:
- [Oranje Fonds | Oranje Fonds / - 'We dromen van een jongerencommunity' | Oranje Fonds](#)
Voor kennisgeving aangenomen
- g. Van de Hoorneboeg: lancering van het jaarprogramma Mentale Gezondheid .
link: [homepage - Mentaalgezondheid - De Hoorneboeg \(mentaalgezondopdehoorneboeg.nl\)](#)
Voor kennisgeving aangenomen.
- h. Mail van het COOP Centraal Impactfonds om energiecoöperaties in de MRA te ondersteunen. Voor kennisgeving aangenomen.

6. (Voortgang) contacten nav aanmelding nieuwe vrijwilligers.

- a. 2x een nieuwe aanmelding een op het gebied van ICT (gaat door naar Kas), een andere zonder duidelijke aanwijzing. Op de laatste wordt nog op gereageerd, maar lijkt niet veel perspectief te bieden.
- b. Contacten Jaap (en Ingrid) nav vorige vergadering. De ene is doorverwezen. De ander nu niet opportuun, komt misschien later aan bod.

7. Voortgang nieuw Bestuur

- De kandidaat-bestuursleden zijn ter oriëntatie aanwezig.
- 23 mei komt het as. bestuur met de selectiecommissie bij elkaar om nader kennis te maken en oa. portefeuilles te verdelen.
- Jaap zal aan hen de Begroting en Jaarrekening toesturen.
- Aan Lucy vragen om de specifieke deeloverzichten toe te sturen.
- Het bestuur wil in volgende bestuursvergadering (04-06) het nieuw bestuur benoemen.
- Als portefeuilles bekend zijn kunnen afspraken worden gemaakt voor overdrachts-gesprekken. Aan huidige bestuursleden wordt gevraagd een transitienotitie te maken.
- Joost zal voor volgende vergadering een communicatie-overzicht maken.

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

- a. Kamer van Koophandel. Regelt Rob?
 - b. Aanbod ondersteuning IMOZ: Nu niet opportuun. Eerst met het nieuwe bestuur aan de slag, inwerken en kijken wat er moet gebeuren. Daarna bezien of er behoefte aan die ondersteuning is.
8. Bezwaarprocedures Praathuis en Stichting, Terugkoppeling hoorzitting en “Reactie Stichting Hilversumse Meent op het verweerschrift van de gemeente d.d. 5 april 2024”.
- Jaap doet verslag van de zitting. De betreffende ambtenaar Manon de Waal werd vervangen door een collega die niet erg op de hoogte bleek. Het gevoel was dat de commissie wel ontvankelijk was voor onze argumentatie en toelichting. We wachten de uitspraak af. Kan toch zomaar anders uitpakken óf het college kan het advies van de bezwaarcommissie alsnog terzijde leggen. Overigens krijgen wijzelf pas na de besluitvorming door het college de commissie-uitspraak te zien / horen.
- Opmerking Joost: we hebben nu vooral het bureaucratische en procedurele traject bewandeld. In feite is ons bezwaar tegen de inhoud van de nieuwe regeling nog niet op tafel en aan bod gekomen. Dat is ook nog niet politiek gemaakt (wethouder en verder). Dat zal nog moeten gebeuren als deze regeling onze wijk een bloeiende en onontbeerlijke welzijnsvoorziening gaat kosten. Jaap geeft aan dat er in de bezwaarschrift-zitting wel aandacht is geweest voor de inhoudelijke bezwaren.
- Met de aanvullende notitie van Jaap “Reactie Stichting Hilversumse Meent op het verweerschrift van de gemeente d.d. 5 april 2024” wordt van harte ingestemd.

9. Portefeuilles:

- A. Portefeuille voorzitter: actualiteit, mededelingen
- Aardgasvrij - Duurzaamheid
- a. Bijeenkomst van ALV Hilverzon. Herman Nieuwland is daarbij geweest. Hij komt nog terug met informatie daarover. De ontwikkelingen van Hilverzon kunnen van belang zijn of worden bij de ontwikkelingen binnen onze wijk.
 - b. Binnenkort is er een gesprek met gemeentelijk manager duurzaamheid over strategische toekomst. (Jaap)
 - c. Wijkbijeenkomst 28 mei '24 “Buurtbatterij en Energiegemeenschap”, een ontwikkeling die in het kader van de toekomstige energievoorziening van belang kan worden. Ook vanuit de gemeente zal binnenkort worden teruggekomen op het initiatief van de buurtbatterij. Zal in het onder b. genoemde gesprek over de gemeentelijke ideeën wel aan de orde komen.
- Jaap geeft een korte toelichting op de ontwikkelingen rond “aardgasvrij, duurzaamheid en energievoorziening” en de rol van de wijkorganisatie daarin.
- B. Portefeuille beheer (Bert): actualiteit, mededelingen
- a. Beheerder – vertrek Alma- voortgang vervanging
Jaap en Bert hebben een gesprek gehad met een kandidaat die komende maanden tijdelijk kan voorzien in de ontstane vacature. Moet nog “thuis overleggen”. Komt volgende vergadering terug. Besluit is aan het nieuwe bestuur.
We weten nog niet hoe het in 2025 gaat. Moet aan de orde gesteld en aanvraag ingediend worden. Zal het nieuwe bestuur oppakken.
 - b. Op 28-29-30 mei wordt dakbedekking vervangen. Is nodig.
 - c. De brandtrap wordt nagekeken. Slot is vastgeroest. Er is meer roest. Lang niet gebruikt. Moet evt. worden vervangen.

600 jaar Hilversum waarvan 50 jaar Hilversumse Meent

- d. Voor de eerstkomende weken is het beheer, opening en toegankelijkheid van het wijkcentrum geregeld. Over opening, openstelling en sluiting zomermaanden is in het wijkblad gepubliceerd.
 - e. Voorstel aanpassing investeringsprogramma van Rob en Bert: er wordt akkoord gegaan met het voorstel de borstweringen te vervangen. Ook belangrijk vanuit isolatie van het gebouw.
Wat betreft de schoonmaak van de linoleumvloer wordt aangegeven dat de schoonmaakfrequentie nog steeds op Coronaniveau gebeurt. Moet omhoog. Daarover gaan Rob en Bert in gesprek met de schoonmaker
Op vraag van Paul Peter: dit is voor onze rekening op basis van de demarcatielijst (die wij zelf overigens hebben aangereikt)
- C. Portefeuille activiteiten en evenementen (Cees): actualiteit, mededelingen
- a. Voorstel Cees mbt. het Muziekfestival 2024 van Meent Cultuur.
Er is onduidelijkheid over de begroting en de kostenberekening. Bespreking daarvan en besluit hierover wordt -met positieve grondhouding- overgelaten aan Cees, Rob en Marjolein.
 - b. Voorstel van Cees en Bert mbt bezwaren biljartplaatsing:
Er is een zorgvuldig traject geweest met betrokkenen. De conclusies uit het verslag van de gesprekken worden overgenomen. Wij zien op grond daarvan geen mogelijkheid de situatie te wijzigen. Cees en Bert koppelen terug.
Overigens zou een plaatsing in de Zuidzaal nog aan de orde kunnen komen, hoewel dat geen voor de hand liggende oplossing lijkt, gezien het intensieve gebruik van die zaal. Is aan het nieuwe bestuur.
- D. Uitvoeringsagenda Wonen in de Meent (Cees) actualiteit, mededelingen
zie agendapunt 1
- E. Portefeuille financiën (Rob) actualiteit, mededelingen
- o geen punten
- F. Portefeuille Welzijn & Zorg en Beweging actualiteit, mededelingen
- o Geen punten
- G. Portefeuille communicatie en informatie (Joost): actualiteit, mededelingen
- a. Voortgang Redactieteam. Joost informeert over de voortgang. Is positief. Volgende vergadering redactie benoemen.
 - b. Notitie communicatie verschuift. Volgende vergadering bespreken.
 - c. Tekst van bestuur - wijkblad juni. Prima, akkoord.

13. Rondvraag

14. Datum / agendapunten volgende vergadering en

De volgende vergaderingen staan gepland 4 juni in de Zuidzaal.

4 juni is de laatste geplande vergadering van het huidige bestuur.

Nieuwe planning aan Jos doorgeven!

Sluiting